

111. 道府縣樟腦製造戸口及製造高補償金 明治四十三年度 續

Table 111: Manufacturing of camellia camellia and compensation for manufacturing height. Columns include Prefecture, Manufacturing Site, Number of Workshops, Manufacturing License Personnel, Workers (Male/Female/Total), Manufacturing Height, Compensation, and Total Compensation.

製造場竈數製造許可人員及職工ノ年度末ノ現數ナリ 精製樟腦ニ係ルモノヲ地方別ニ掲クレハ次ノ如シ

Table 111 (continued): Detailed data for camellia camellia manufacturing, including manufacturing sites, workshop counts, license personnel, workers, and compensation for manufacturing height.

112. 道府縣薄荷製造戸口及數量價額 明治四十三年

Table 112: Manufacturing of mentha and quantity/price. Columns include Prefecture, Year-end Manufacturing Households, Average Daily Workers (Male/Female/Total), Mentha (Quantity/Price), Mentha Oil (Quantity/Price), and Total Mentha (Quantity/Price).

本表ノ外山形縣ニ未精製ノ薄荷明治三十六年ニ三千二百四十四貫其價額十一萬二千五百五圓同三十五年ニ千五百四十四貫其價額五萬九千五百五圓アリ

113. 道府縣製革戸口及數量價額 明治四十三年

Table 113: Manufacturing of leather and quantity/price. Columns include Prefecture, Year-end Manufacturing Households, Average Daily Workers (Male/Female/Total), Cattle (Quantity/Price), Horses (Quantity/Price), Other Leather (Price), and Total Price.

113. 道府縣製革戶口及數量價額 明治四十三年 續

Table 113: Manufacturing households and quantities/prices of leather products in prefectures/counties, 1910. Columns include prefecture/county, year of manufacture, average daily workers (male/female/total), leather types (cow, horse, other), and total value.

本表ノ外明治四十一年ニ於テハ大阪府ニ水牛革一萬二千三百五枚其價額四十九萬二千圓アリ

114. 道府縣罐詰製造戶口及數量價額 明治四十三年

Table 114: Manufacturing households and quantities/prices of canned goods in prefectures/counties, 1910. Columns include prefecture/county, year of manufacture, average daily workers (male/female/total), product types (meat, fish, fruit), and total value.

114. 道府縣罐詰製造戶口及數量價額 明治四十三年 續

Table 114 (continued): Manufacturing households and quantities/prices of canned goods in prefectures/counties, 1910. Columns include prefecture/county, year of manufacture, average daily workers (male/female/total), product types (meat, fish, fruit), and total value.